
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Stanisławka 

na 70. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceminister środowiska Małgorzaty Golińskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Uprzejmie proszę o pomoc w realizacji inwestycji w ramach projektu firmy (…) w gminie (…) na terenie 

województwa lubelskiego. Według pisma Polskiej Agencji Inwestycji i Handlu inwestycja ta uzyskała pozy-

tywne opinie Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Lublinie, PGW „Wody Polskie” oraz Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie. 

Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w Lublinie przymierza się do wydania nakazu przygotowania 

szczegółowego raportu dotyczącego oddziaływania na środowisko, co zablokuje możliwość powstania inwe-

stycji, stworzenia miejsc pracy dla tysiąca osób oraz nawiązania współpracy z Politechniką Lubelską.  

Z analizy treści załączników wynika, że w przypadku podobnych inwestycji w innych województwach nie 

było wymagane przygotowanie szczegółowego raportu dotyczącego oddziaływania na środowisko. 

Bardzo proszę Panią Minister o zapoznanie się z dokumentacją oraz pomoc w uzyskaniu pozytywnego 

stanowiska RDOŚ w sprawie inwestycji w gminie (…). 

 

Andrzej Stanisławek 


